
 

 

 

Til beboerne i   

E/F Kronprinsessegaarden I 

  

  

 

 

Nyhedsbrev 

 

Så har vi haft årets sidste bestyrelsesmøde og vi har fulgt op på de mange ak-

tiviteter, der er i gang. Den løbende økonomi er blevet gennemgået og vi 

overholder budgettet. Udskiftningen af tagvinduerne i Sølvgade 13-15 går 

desværre ikke efter tidsplanen, da der har været vanskeligheder med at finde 

en ordentlig løsning til det ekstra vinduesparti i Sølvgade 15. I den forbindelse 

vedhæftes redegørelse fra vores rådgiver fra Arkhus, Marlene Boitang, som 

beskriver forløbet. 

 

Malerarbejderne i cykelkældre og vaskerum er nu udført med et godt resultat, 

som har løftet niveauet betydeligt i kælderen. 

 

Vi har som tidligere nævnt også evalueret de rådgivningstilbud, der er kom-

met ind vedrørende renovering af parkeringsdækket og her er valget faldet på 

firmaet Broconsult, som skal foretage yderligere undersøgelser, primært af 

gummimembranen under asfalten.  

 

Vi har også besluttet at få revideret vores tilstandsrapport og vedligeholdel-

sesplan for ejendommen, da dette skal gøres med passende intervaller.  

 

Som tidligere nævnt har vi udnyttet det stillads, som er placeret i Adelgade, 

således at altanerne til denne side  er blevet eftergået og opmalet. Samtidig er 

der lavet diverse andre pudsreparationer.  

 

Vi vil gerne benytte lejligheden til at ønske alle beboere en god jul og et godt 

nytår. 

 

 

 

 Med venlig hilsen 

  

 Bestyrelsen 

 E/F Kronprinsessegaarden I 
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